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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím,

ve znění pozdějších předpisů

Vážený pane zastupiteli,

hlavní město Praha – Magistrát hlavního města Prahy (dále jen „MHMP“), jako povinný subjekt

ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších

předpisů (dále jen „InfZ“), obdržel Vaši žádost ze dne 16. 7. 2024 o poskytnutí informace (dále

jen „žádost“). Z důvodu vyhledávání a sběru informací v jiných úřadovnách povinného subjektu

(MHMP) odlišných od odboru vyřizujícího Vaši Žádost, byla prodloužena lhůta pro poskytnutí

informace, a to přípisem ze dne 25. 7. 2024 pod č. j. MHMP 1321502/2024.

Ve Vaší žádosti uvádíte:

„…podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, za současné aplikace § 51

odst. 2 písm. c) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, Vás tímto jako zastupitel hl m.

Prahy žádám o poskytnutí následujících informací:

1) Primátor hl. m. Prahy Bohuslav Svoboda na 11. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 22.

2. 2024 pronesl, že “Když se ptáte na jednání s vládou, poslední probíhalo na mé úrovni před

zhruba čtyřmi nebo pěti dny, kde jsme všechny tyto otázky probrali, o všech jsme hovořili, a

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY

Odbor právní podpory

Oddělení svobodného přístupu k informacím

*MHMPXPP790U5*
MHMPXPP790U5



 

2/5  

samozřejmě je tam celá řada věcí, která je složitá, která není snadno diskutovatelná na veřejnosti, 
protože je to vytváření nějaké koncepce a plánu, která musí nakonec finálně vyjít,” (str. 136 
stenozáznamu). Žádám Vás tímto o sdělení, o jaké jednání šlo, kdy se uskutečnilo, s kterými členy 
vlády ČR a jaké bylo jeho téma. 

2) Žádám Vás tímto rovněž o poskytnutí informace o tom, kolikrát primátor Bohuslav Svoboda v 
současném funkčním období oficiálně jednal s předsedou vlády České republiky. 

3) Také Vás tímto žádám o sdělení, kolikrát proběhlo v tomto volebním období oficiální jednání 
mezi následujícími členy Rady hl. m. Prahy a příslušnými gesčními ministry vlády České 
republiky: 

• I. náměstek Zdeněk Hřib a ministr dopravy Martin Kupka, 

• náměstek Jiří Pospíšil a ministr kultury Martin Baxa, 

• náměstek Petr Hlaváček a ministr pro místní rozvoj Ivan Bartoš, 

• náměstkyně Alexandra Udženija a ministr práce a sociálních věcí Marian Jurečka, 

• náměstkyně Jana Komrsková a ministr životního prostředí Petr Hladík, 

• radní Antonín Klecanda a ministr školství Mikuláš Bek, 

• radní Zdeněk Kovářík a ministr financí Zbyněk Stanjura.“ 

 

V souladu s ustanovením § 14 odst. 5 písm. d) InfZ Vám níže poskytujeme požadované 
informace. Jednotlivé odpovědi poskytujeme v přesném znění tak, jak nám byly příslušnými 
náměstkyněmi, náměstky, radními popř. jejich sekretariáty zaslány:  

V součinnosti s odborem Kancelář primátora MHMP Vám k otázkám č. 1) a 2) Vaší žádosti 
sdělujeme tyto skutečnosti: 

„Žádná právní úprava neukládá povinnost vést evidenci schůzek primátora hl. m. Prahy 
s předsedou vlády ČR. Nicméně komunikace na této úrovni probíhá velmi intenzivně. Schůzky 
pana primátora s panem premiérem bývají i širšího formátu. Zároveň se realizují i během jednání 
klubů a Poslanecké sněmovny, stejně jako s dalšími členy vlády.“ 

 

V součinnosti se sekretariátem 1.náměstka primátora hl. m. Prahy pro oblast dopravy, pana 

MUDr. Zdeňka Hřiba, Vám sdělujeme tyto skutečnosti: 

„uvádím termíny, ve kterých proběhlo jednání s ministrem dopravy Mgr. Martinem Kupkou:  

• 19.7.2024 ŽUP  

• 14. 5. 2024 18. konference Dopravní Infrastruktura "Rozvoj pražské dopravní    
infrastruktury"  

• 5.4.2024 Pražský okruh, PRaK, VRT, ŽUP – jednání pracovní skupiny  

• 11. 1. 2024 Jednání s ministrem Kupkou (Kompenzační opatření MČ dotčených Pražským 
okruhem)  

• 10. 12. 2023 Meeting s ministrem Kupkou (Líbeznice)  
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• 13.11.2023 Koordinační schůzka k Pražskému okruhu

• 9.11.2023 18. zasedání Komise Rady AKČR pro dopravu (Telč)

• 18. 9. 2023 Jednání s ministrem Kupkou (Výtoň)

• 2. 8. 2023 Jednání s ministrem Kupkou (urychlení staveb dopravní infrastruktury + České

přístavy)

• 31.7.2023 D0 520 Březiněves – Satalice

• 9. 5. 2023 Jednání s ministrem Kupkou (Kompenzační opatření Pražský okruh)

• 22. 5. 2023 Jednání pracovní skupiny pro Pražský okruh+PRaK+RS

• 12.4.2024 15. zasedání Komise Rady AKČR pro dopravu (Harrachov)

• 27. 1. 2023 Jednání s ministrem Kupkou (dopravní přestupky, 361/2000 Sb. Zákon o

provozu na pozemních komunikacích, Most Výtoň)

• 16. 1. 2023 Pracovní skupina k Pražskému okruhu, PRaK a VRT/RS“.

V součinnosti se sekretariátem náměstka primátora hl. m. Prahy pro oblast kultury,

cestovního ruchu, památkové péče, výstavnictví a péče o zvířata (animal welfare), pana

JUDr. Jiřího Pospíšila, Vám poskytujeme toto vyjádření:

„Vážený pane

děkuji za Vaši zprávu a za zájem o spolupráci. Rád bych Vás informoval, že se s panem ministrem

kultury Martinem Baxou setkávám pravidelně, přibližně jednou za dva měsíce. Jako radní

hlavního města Prahy pro oblast kultury považuji za velmi důležité udržovat úzkou spolupráci s

ministerstvem kultury České republiky, neboť pouze společným úsilím můžeme dosáhnout

pozitivních změn a podpory pro kulturní scénu.

Na těchto setkáních probíráme širokou škálu témat, od podpory a financování kulturních institucí

a projektů, přes otázky spojené s ochranou a obnovou kulturního dědictví, až po inovace a rozvoj

nových kulturních iniciativ. Diskutujeme také o konkrétních projektech a programech, které mají

dopad na Prahu i celou Českou republiku.

Naše pravidelná komunikace je klíčová pro zajištění koordinovaného postupu a efektivního

využití dostupných zdrojů. Společně hledáme cesty, jak co nejlépe podporovat umělce a kulturní

organizace, aby mohli i nadále přispívat k bohatému a různorodému kulturnímu životu v našem

městě i celé zemi.

Pokud máte konkrétní téma nebo návrh, který byste chtěl projednat, neváhejte mě prosím

kontaktovat. Rád se s Vámi o Vašich myšlenkách pobavím a případně je předám dále k diskusi na

našich setkáních s panem ministrem“.

V součinnosti se sekretariátem náměstka primátora hl. m. Prahy pro oblast územního a

strategického rozvoje, pana doc. Ing. arch Petra Hlaváčka, Vám poskytujeme následující

vyjádření:
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„Rád bych úvodem poznamenal, že Ministerstvo pro místní rozvoj (dále jen „MMR“) má v gesci 

celou paletu kompetencí. MMR je aktuálně rozčleněno do pěti sekcí s tím, že pouze jedna sekce je 
„gesčně“ příslušná mé gesci. Například sekce koordinace evropských fondů, mezinárodních 
vztahů a cestovního ruchu je v Radě HMP rozdělena mezi více členů Rady.  

V rámci MMR byla zřízena pracovní skupina pro územní plánování, kterou MMR svolává na 
pravidelné bázi. Pracovní skupina se za poslední půlrok sešla celkem čtyřikrát. Zároveň s MMR 
řešíme územní studii pražského metropolitního regionu, ke které je ministerstvem také zřízena 
pracovní skupina.  

Zároveň jednám i s náměstkem člena vlády, se kterým jsem se za poslední půlrok potkal dvakrát 
na osobním jednání a jednou jsem byl účasten jím organizovaného kulatého stolu.  

Vzhledem k tomu, že gesce územního rozvoje a gesce dopravy fungují jako společné nádoby a 
velká část projektů je úzce propojena skrze územní plán, tak obsahem mé agendy jsou také 
schůzky s minstrem dopravy Martinem Kupkou a případně zástupci státních organizací, které 
připravují strategické stavby dopravní infrastruktury v hl. m. Praze, tedy Správa železnic, státní 
organizace (dále jen „SŽ“) a Ředitelství silnic a dálnic s. p. (dále jen „ŘSD). Vedle pravidelných 
čtvrtletních koordinačních jednáních organizovaných Ministerstvem dopravy (za účasti pana 

ministra Kupky a také zástupců MMR), kterých jsme se v minulém volebním období účastnili také 
s dotazovatelem, jsme v tomto volebním období zavedli pravidelné koordinační jednání s 
příslušnou částí SŽ se Stavební správou západ. 

Mimo pravidelných koordinační jednáních probíhají dílčí jednání k jednotlivým projektům a 
záměrům, které se v průměru organizují jedenkrát týdně.“ 

 

V součinnosti se sekretariátem náměstkyně primátora hl. m. Prahy pro oblast sociálních věcí, 
bydlení a zdravotnictví, paní Ing. Alexandry Udženija, Vám poskytujeme toto vyjádření: 

„…jednání s gesčními vládními činiteli probíhají od začátku mého zvolení do funkce náměstkyně 
primátora hl. m Prahy pro oblast zdravotnictví, sociální oblast a bytovou politiku průběžně a to 
i včetně dopisu týkajícího se otevření debaty nad výší procentuálního podílu kraje na celkovém 
ročním objemu finančních prostředků vyčleněných ve státním rozpočtu na podporu sociálních 
služeb pro příslušný rozpočtový rok (dle zákona 108/2006 Sb.), který byl adresován Úřadu vlády 
ČR, MPSV ČR, MF ČR a Asociaci krajů ČR (odeslán DS dne 2.4.).“ 

 

V součinnosti se sekretariátem náměstkyně primátora hl. m. Prahy pro oblast životního 
prostředí a klimatického plánu, paní Ing. Jany Komrskové, Vám sdělujeme tyto skutečnosti: 

„Paní náměstkyně Komrsková jednala s panem ministrem Hladíkem dne 17. 7. 2023 na téma 
Klimaplán. Dne 8. 7. 2024 proběhla online schůzka s panem ministrem na téma zálohování 
a následně se dne 9. 7. 2024 uskutečnila společná tisková konference pana ministra s paní 
náměstkyní k problematice zálohování na Nové radnici magistrátu. 

Pro upřesnění ještě uvádíme, že se paní náměstkyně účastnila dalších dvou jednání na MŽP, a to 
na téma novela zákona o ochraně ovzduší a na téma zálohování, jednání probíhalo na úrovni 
náměstků.“ 
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V součinnosti se sekretariátem radního hl. m. Prahy pro oblast školství, sportu a volného času, 

pana Mgr. et Mgr. Antonína Klecandy, Vám sdělujeme tyto skutečnosti: 

„V tomto volebním období proběhlo 8 oficiálních a několik neformálních setkání pana radního 
Antonína Klecandy a pana ministra Mikuláše Beka.“ 

 

V součinnosti se sekretariátem radního hl. m. Prahy pro oblast financí, rozpočtu, fondů a 
podpory podnikání, pana Ing. Zdeňka Kováříka, Vám sdělujeme tyto skutečnosti: 

„Pan radní Ing. Zdeněk Kovářík se několikrát sešel se všemi zmíněnými osobami ve vyšším počtu, 
kromě pana ministra Petra Hladíka. O počtu setkání s jednotlivými účastníky si přesnou evidenci 
nevedeme.“ 

 

S pozdravem 

 

 

Mgr. Rudolf Kramář, Ph.D. 
vedoucí oddělení kontrolně-metodického 

pověřen řízením odboru právní podpory 

podepsáno elektronicky  


